

Franckesche Stiftungen zu Halle

Lebenslauf von Bartholomäus Brand.

Brand, Bartholomäus

Halle (Saale), 27.01.1712

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

[urn:nbn:de:gbv:ha33-1-210668](https://nbn-resolving.org/urn:nbn:de:gbv:ha33-1-210668)

392 389
Bartholomaeus Brand haec lucubratus
fuit anno MDCXXXIX d. 28 Jan.
in vicu quodam ulterioris Pomeraniae
Harmelsdorfii Sicto. Pater meus est
Bartholom. Brand per longum tempo-
ris spatium supra memorati nimirum
pagi incola, Mater v. Elisabetha Rei,
nicken. Propterea v. quod hi ardorem
quendam accrescentibus annis in me per-
spexere literarum, nihil quod neglexere,
quod ad bonam educationem attin-
eret in ad imbuendum me tam moribus quam
literis quicquam conferre potuisset.
Inde quoque factum, ut, fundamentis in
scholis studiorum meorum positis, me sum-
mo Numine ita dirigente atque bonis
amicis auctoribus ad hanc Academi-
am Fredericianam miserint anno
nimirum 1711 d. 7 Julij, ibique statim a
Rectore Magnifico G. Stahlio in nu-
merum civium Academicorum receptus.
Quoniam vires meae exiguae benignis
hinc Deus ita curam gessit mei, ut

390.
mensam in orphanotrophis hocce
mihi paraverit, et a. Summe Rev. Dñe
Directore hujus Dñe Profefs: Mag.
Herman: Franchio ad ordinariam
admissus mensam suam // Reverent.
Quot beneficior nūquā ero
inmemor, s. Remuneratorem suum
horū ardentissimis adorabo precibz,
ut ea, q̄ in corporalibz mihi sunt,
spiritualibz compenset aq̄ ac corp.
bonis. Tibi itaq; Benignissime Pater
commendo et domū hanc et Inspe-
ctorem, quon hūc p̄fecisti, ut et oī-
q̄bz ista cura ē. Sit interim D. B.
O Benign: Deus Gratia, Laus et
Gloria in secula seculorū amen
Hale d: 27 Januarij
Anno 1712.